
• New Soil Guard keeps 
surfaces cleaner longer

• Mild on skin but tough on dirt
• Safe on plastics...won't 

cause stress cracking

Net contents: 32 oz (946 ml)

CAUTION
May cause eye and skin irritation. May be harmful if swallowed.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
ATTENTION

Peut provoquer une irritation des yeux et de la peau. 
Peut s'avérer dangereux en cas d'absorption.

NE PAS LAISSER À LA PORTÉE DES ENFANTS
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State Chemical
3100 Hamilton Avenue,
Cleveland, OH 44114
To order call: 1-866-747-2229
www.statechemical.com

Label #
 115958

Product #
 115960

11R07

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.
EXCLUSIVEMENT RÉSERVÉ À L'USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL. 

Soil Guard helps repel dirt for a long-lasting clean. Surfaces are easier 
to re-clean and hold their shine longer. Soil Guard now helps prevent build-up of 

soap scum and forms a protective barrier with no build-up effect. Improves rinseability.

Canada
1745 Meyerside Drive, Unit #1,
Mississauga, Ontario L5T 1C6
1-800-668-6513

Top 5 ingredients and Hazardous Substances: Water (CAS #7732-18-5), Linear Alcohol Ethoxylates  
(CAS #34398-01-1), Fragrance (CAS #Proprietary), 1,2-Dibromo -2, 4-Dicyanobutane 
(CAS #35691- 65-7), Alkyl (C8, C10) Polyglucoside (CAS #68515-73-1).

TASKTM

DIRECTIONS FOR USE:
Ready to use. To clean and deodorize counter tops, glass, appliances, tables, chairs and more, just 

spray on and wipe with a clean cloth or paper towel. Leaves behind a pleasant Clean Air scent for hours!

Soil Guard assure une protection de longue-durée contre la poussière. Les surfaces sont plus faciles à 
nettoyer et brillent plus longtemps. Soil Guarp aide, aujourd'hui, à empêcher la formation d'écume de savon ; 

il forme une barrière de protection qui en supprime les effets. Il améliore la rinçabilité.     
MODE D'EMPLOI :

Prêt à l'emploi. Pour nettoyer et désodoriser comptoirs, verres, appareils, tables, chaises et autres, vaporiser puis 
nettoyer à l'aide d'un torchon propre ou d'un essuie-tout. Laisse un agréable parfum de fraîcheur qui dure des heures !

CAUTION: May cause eye and skin irritation. May be harmful if swallowed.
PRECAUTIONS Avoid contact with eyes and skin. Do not take internally. 

KEEP OUT OF THE REACH OF CHILDREN.
FIRST AID: In case of eye or skin contact, flush thoroughly with water for at least 15 minutes. Consult a
physician if irritation persists. If swallowed, do not induce vomiting. Consult a physician immediately.

Read complete MSDS before using.

ATTENTION: Peut provoquer une irritation des yeux et de la peau. Peut s'avérer dangereux si absorbé.
PRÉCAUTIONS: Eviter tout contact avec les yeux et la peau. Ne pas absorber. 

NE PAS LAISSER À LA PORTÉE DES ENFANTS.
PREMIERS SOINS: En cas de contact avec les yeux ou la peau, rincer abondamment à l'eau, pendant au
moins 15 minutes. Si l'irritation persiste, consultez votre médecin. En cas d'absorption, ne pas inciter les
vomissements. Consultez immédiatement votre médecin.

Lire attentivement la totalité de la fiche signalétique avant utilisation du produit.

*115960*
115960

task_Assure Stain Remover.qxd  7/10/2012  4:22 PM  Page 2


